

*Comptroller General of Canada:* Mr. L. M. McGimpsey, Director, Financial Policy Evaluation Division.

In accordance with its permanent Order of Reference contained in the House of Commons Standing Orders, the Committee resumed consideration of the Auditor General's Report for the fiscal year ended March 31, 1978.

The Committee resumed consideration of Chapter 11—Comprehensive Auditing for Parliament.

The Chairman presented the First Report of the Subcommittee on Agenda and Procedure which is as follows:

Your Subcommittee agreed to recommend that the following tentative program be approved:

(a) Thursday, November 1, 1979—11:00 a.m.

Subject: Comprehensive Auditing—Video tape briefing and question period.

(b) Monday, November 5, 1979—6:00 p.m.—Dinner meeting, Room 112-N, Centre Block.

Subjects: Chapter 9—1978 Report of the Auditor General—Contracting.

Chapters 2-5—1978 Report of the Auditor General—Study of Procedures in Cost Effectiveness.

Briefing by Auditor General's staff.

(c) Tuesday, November 6, 1979—11:00 a.m.

Subject: Chapter 9—1978 Report of the Auditor General—Contracting.

Witnesses: From the Auditor General's staff, Treasury Board and the Department of Supply and Services—Supply Administration.

(d) Thursday, November 8, 1979—11:00 a.m.

Subject: As in (c) above.

Witnesses: As in (c) above.

(e) Tuesday, November 13, 1979—11:00 a.m.

Subject: Report from the Comptroller General on IMPAC Study and progress report with respect to improving the financial information Parliament receives.

Witness: Comptroller General of Canada.

(f) Thursday, November 15, 1979—11:00 a.m.

Subject: Auditor General's 1978 Report—Chapters 2, 3, 4 and 5—Study of Procedures in Cost Effectiveness.

Mr. Thacker moved, seconded by Mr. Desmarais,—That the First Report be approved.

After debate, the question being put on the motion, it was agreed to.

*général du Canada:* M. L. M. McGimpsey, directeur, Division de l'évaluation des politiques financières.

Conformément à son ordre de renvoi permanent contenu dans le Règlement de la Chambre des communes, le Comité reprend l'étude du rapport du Vérificateur général pour l'année financière terminée le 31 mars 1978.

Le Comité reprend l'étude du chapitre 11—Vérification intégrée destinée au Parlement.

Le président présente le Premier rapport du sous-comité du programme et de la procédure:

Votre sous-comité a convenu de recommander que le projet de programme suivant soit approuvé:

a) Le jeudi 1<sup>er</sup> novembre 1979—11 heures

Objet: Vérification intégrée—Séance d'information avec magnéscope et période de questions.

b) Le lundi 5 novembre 1979—18 heures—Dîner, pièce 112-N, Édifice du Centre.

Objet: Chapitre 9—Rapport du Vérificateur général 1978—Procédés des marchés.

Chapitres 2-5—Rapport du Vérificateur général 1978—Travail de recherche sur l'analyse du coût-efficacité.

Séance d'information par le personnel du Vérificateur général.

c) Le mardi 6 novembre 1979—11 heures

Objet: Chapitre 9—Rapport du Vérificateur général (1978)—Procédés des marchés.

Témoins: Du personnel du Vérificateur général—Du Conseil du Trésor et du ministère des Approvisionnements et Services—Administration des approvisionnements.

d) Le jeudi 8 novembre 1979—11 heures

Objet: Le même qu'au paragraphe c) susmentionné.

Témoins: Les mêmes qu'au paragraphe c) susmentionné.

e) Le mardi 13 novembre 1979—11 heures

Objet: Rapport du Contrôleur général sur l'étude de la RPCG et rapport provisoire concernant l'amélioration de l'information financière que le Parlement reçoit.

Témoin: Contrôleur général du Canada.

f) Le jeudi 15 novembre 1979—11 heures

Objet: Rapport du Vérificateur général (1978)—Chapitres 2, 3, 4 et 5—Travail de recherche sur l'analyse du coût-efficacité.

M. Thacker propose, appuyé par M. Desmarais,—Que le Premier rapport soit approuvé.

Après débat, la motion, mise aux voix, est adoptée.